
Orientering om formandens afgang.
Vi har i bestyrelsen lavet en fælles orientering vedrørende
Inge er gået frivilligt, ingen har tvunget hende til at gå. Vi fik en skriftlig besked fredag
eftermiddag.
Tidslinje over mails og FB beskeder:
10. november fik vi en besked på vores bestyrelsesgruppe på FB om hendes afgang.
11. november lagde vi et opslag op på Bur FB gruppe
11. november orienterer Inge byen om hendes side på FB
13. november holder vi et ekstra bestyrelsesmøde, hvor Inge er inviteret, og Anna træder ind
i bestyrelsen. Inge bliver tilbudt at fortsætte med fondsøgningen og hjælpe byens fremskridt.
Vi udtrykker vores tak for alt det hun har gjort for byen og at vi gerne vil samarbejde med
hende fremadrettet.
15. november får vi en mail fra Inge, hvor hun foreslår at Jan trækker sig fra alt frivilligt
arbejde omkring Bur Fristed og VE midlerne, for byens bedste. Men ud over det må han
gerne være frivillig. Inge mener, at andre borgere har for mange konflikter med Jan, men
ingen har kontaktet Jan eller resten af bestyrelsen angående det.
17. november får vi en mail mere fra Inge, angående økonomi og kommunen. Der er gang i
overdragelsen både i bank og ved kommune.
18. november sender vi et svar til Inge, hvor vi siger at vi ikke vil opfordre Jan til at trække
sig eller smide ham ud. Vi sætter pris på alt det arbejde han laver for byen. Vi får et lidt
spidst svar tilbage.
21. november får vi brevet fra Burs borgere om at afholde ekstraordinær generalforsamling.
22. november holder vi et ekstra bestyrelsesmøde, hvor vi aftaler datoen og dagsorden

Orientering om forenings fremtidige virke.
Foreningen vil som udgangspunkt fortsætte som hidtil. Måske ikke i samme tempo, men vi
vil stadig arbejde for Burs udvikling. Vi har de samme visioner.

Færdiggørelse af Bur Fristed.
Arbejdet fortsætter som hidtil. Håndværkerne arbejder på livet løs.


